
Zápisnica č. 6 zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bátorová, ktoré sa
konalo dňa 06.11.2023  v priestoroch kultúrneho domu o 18:00 hodine.

Prítomní: Starosta obce:                 J. Máth
                  Poslanci OZ:                  Ing. J. Hajtman,  K.Lichvárová, E. Vanko,  Mgr. M.Kukučková, 

Z. Krivánsky
                  Hlavná kontrolórka:       D. Solská
                  Zapisovateľka:               M. Števonková
                 
Neprítomní poslanci: ospravedlnení -                                                     
                       
Návrh programu rokovania:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania OZ
2.   Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3.    Kontrola plnenia uznesení
4.    Kúpa a predaj pozemkov v obci Bátorová
5.    Výstavba nájomných bytov v obci Bátorová
6.    Projekty a výzvy – EUROFONDY (VÚC BBSK)
            a/ VÚC – Tábor 2024
            b/ VÚC – Deň obce- Bátorovská vareška 2024
            c/ VÚC – Stavebné úpravy šatní – ihrisko Bátorová
           d/ Vodozádržné opatrenia (parkovisko, cintorín, rigol oproti evanjelickému kostolu)
           e/ kanalizácia – podanie žiadosti  

7. Žiadosť o dotáciu – TJ Inter Bátorová
8. Správa o čerpaní finančných prostriedkov
9. Úprava rozpočtu za rok 2023

    10.   Diskusia
    11.   Uznesenia
    12.   Záver

K bodu č. 1. Otvorenie, schválenie programu rokovania OZ
Rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril  a  viedol   Ján Máth,  starosta obce.  Privítal  všetkých
prítomných.  Starosta  obce  skonštatoval,  že  prítomní  sú  poslanci  v počte  5  a  OZ  je   uznášania
schopné.
P. starosta navrhol doplniť
 bod 6/ f/  f/zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky Poskytovateľa zo Zmluvy o poskytnutí
NFP k projektu „Zvýšenie triedeného zberu v obci Bátorová“.
 Poslanec p.Ing. Hajtman navrhol nahrávanie zasadnutia, s čím p.starosta nesúhlasil. P.Ing. Hajtman
napriek tomu spustil diktafón s tým, že je to v súlade so zákonom.
Starosta obce oboznámil prítomných s novým návrhom programu zasadnutia:

      1 .Otvorenie, schválenie programu rokovania OZ
      2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
      3. Kontrola plnenia uznesení
      4. Kúpa a predaj pozemkov v obci Bátorová
      5. Výstavba nájomných bytov v obci Bátorová
      6. Projekty a výzvy – EUROFONDY (VÚC BBSK)
          a/ VÚC – Tábor 2024
          b/ VÚC – Deň obce- Bátorovská vareška 2024
          c/ VÚC – Stavebné úpravy šatní – ihrisko Bátorová



     d/ Vodozádržné opatrenia (parkovisko, cintorín, rigol oproti evanjelickému kostolu)
         e/ kanalizácia – podanie žiadosti  
       f/zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky Poskytovateľa zo Zmluvy o poskytnutí NFP k
projektu „Zvýšenie triedeného zberu v obci Bátorová“
      7.  Žiadosť o dotáciu – TJ Inter Bátorová
      8. Správa o čerpaní finančných prostriedkov
      9. Úprava rozpočtu za rok 2023
    10. Diskusia
    11. Uznesenia
    12. Záver

Pán starosta sa opýtal prítomných poslancov, či súhlasia s Návrhom programu rokovania a či majú
ďalší bod na doplnenie do programu. Poslanci mali ďalšie dva body na doplnenie do programu
rokovania OZ, konkrétne p. E.Vanko, za
 bod 8/ Riešenie zarastených záhrad v obci Bátorová
        9/ Voľba zástupcu starostu obce Bátorová
a tým pôvodne navrhovaný program zasadnutia sa zmenil takto:

      1 .Otvorenie, schválenie programu rokovania OZ
      2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
      3. Kontrola plnenia uznesení
      4. Kúpa a predaj pozemkov v obci Bátorová
      5. Výstavba nájomných bytov v obci Bátorová
      6. Projekty a výzvy – EUROFONDY (VÚC BBSK)
          a/ VÚC – Tábor 2024
          b/ VÚC – Deň obce- Bátorovská vareška 2024
          c/ VÚC – Stavebné úpravy šatní – ihrisko Bátorová
          d/ Vodozádržné opatrenia (parkovisko, cintorín, rigól oproti evanjelickému kostolu)
          e/ kanalizácia – podanie žiadosti  
        f/zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky Poskytovateľa zo Zmluvy o poskytnutí NFP k
projektu „Zvýšenie triedeného zberu v obci Bátorová“
      7.  Žiadosť o dotáciu – TJ Inter Bátorová
      8. Riešenie zarastených záhrad v obci Bátorová
      9. Voľba zástupcu starostu obce
    10. Správa o čerpaní finančných prostriedkov
    11. Úprava rozpočtu za rok 2023
    12. Diskusia
    13. Uznesenia
    14. Záver

S týmto novým návrhom doplniť program OZ súhlasili všetci poslanci.

Návrh uznesenia č. 61:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová schvaľuje program rokovania OZ.

Hlasovanie:
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0



Uznesenie bolo  prijaté

K bodu č. 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
Návrhová komisia:  Z. Krivánsky, Ing. J. Hajtman, E. Vanko
Zapisovateľ: M.Števonková
Overovatelia zápisnice: E.Vanko, Z. Krivánsky

Návrh uznesenia č. 62:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová:
 a/ volí návrhovú  komisiu v zložení:
 predseda návrhovej komisie: E.Vanko
 člen návrhovej komisie: Ing. J.Hajtman, Z.Krivánsky
b/ berie na vedomie určenie :
zapisovateľka zápisnice: M. Števonková
overovateľov zápisnice: Z.Krivánsky, E.Vanko

Hlasovanie:
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Uznesenie bolo  prijaté

K bodu č. 3. Kontrola plnenia uznesení
Na predchádzajúcom  zasadnutí obecného zastupiteľstva sa prerokovalo:

 predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu 
„Rozšírenie detského ihriska pri MŠ v Obci Bátorová“ realizovaného v rámci výzvy 
IROP-CLLD-Q108-512-010,

 zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu z 
celkových oprávnených výdavkov 14 924,15 eur vo výške 5 %, čo je v hodnote 746,21 eur,

zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu obce
Na 5. zasadnutí OZ dňa 29.6.2023 bolo prijaté uznesenie č. 53/2023
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová

 s c h v a ľ u j e :
 vstup Obce Bátorová do spoločného združenia obcí v zmysle § 20b zákona č. 369/1990 

Zb.z. O obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a znenie zmluvy o zriadení 
združenia obcí, vrátane stanov združenia.

Uznesenia sa priebežne plnia.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 63:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.

Hlasovanie:
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, ,Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Uznesenie bolo prijaté



K bodu č. 4. Kúpa a predaj pozemkov v obci Bátorová
 P. starosta predložil návrh na kúpu pozemku od p.Vršku na parc. č.C 142/3     vo výmere 1310,5 m2
a predaj  pozemku pod ihriskom. Pozemok je potrebné odpredať spoluvlastníkovi  Slovak Estate
s.r.o.,  nakoľko  si  uplatnil  predkupné  právo  na  pozemok.  Ešte  dodal,  že  p.  Vrško  súhlasí  s
kanalizáciou len v tom prípade, ak sa od neho odkúpi pozemok.
Predaj pozemku

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 64:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová schvaľuje Kúpu a predaj pozemkov v obci Bátorová:
1/Kúpu pozemku od p. Vršku za max. 2,00 eur m2 
2/Predaj pozemku pod ihriskom

Hlasovanie:
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, ,Mgr. M .Kukučková, K.Lichvárová, E. Vanko

Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Uznesenie bolo  prijaté

K bodu č. 5.  Výstavba nájomných bytov
Starosta  obce  oboznámil  poslancov  s  možnosťou  výstavby  nájomných  bytov  na  pozemku  pri
kultúrnom dome .  Poslanci navrhovali vybrať si iný pozemok v obci na výstavbu týchto bytov. S
pozemkom pri KD súhlasil len p. Krivánsky, ostatní boli proti, p.starosta však dodal, že výber iného
pozemku neprichádza do úvahy. Nakoľko nemáme financie na kúpu pozemkov (domov), keďže sa
ceny týchto pozemkov pohybujú v cene od 30 000,- do 50 000,- eur. Byty je potrebné stavať pre
mladých, aby neopustili obec aj pre udržanie materskej školy, nakoľko je málo detí.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 65:
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje-neschvaľuje výstavbu nájomných bytov v obci Bátorová
                 
                                
Hlasovanie:
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr.M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Za:  1 Z. Krívánsky
Proti: 4 Ing. J. Hajtman, Mgr. M. Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Uznesenie nebolo prijaté

K bodu č. 6.  Projekty a výzvy – EUROFONDY (VÚC - BBSK)
Starosta obce podal správu o predložených žiadostiach o dotácie z EUROFONDOV a VÚC-BBSK
a návrh na schválenie Zabezpečenia prípadnej  budúcej  pohľadávky Poskytovateľa zo Zmluvy o
poskytnutí  NFP k  projektu  „Zvýšenie  triedeného  zberu  v  obci  Bátorová  v  písomnej  forme  na
základe blankozmenky odovzdanej Prijímateľovi na základe a v zmysle podmienok súčasne
uzatvorenej Zmluvy o vyplňovacom práve k blankozmenke. 
Poslanci so žiadosťami súhlasili.



Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 66:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje žiadosti o dotácie:
a/ VÚC – Tábor v Bátorovej 2024
b/ VÚC – Deň obce – Bátorovská vareška 2024
c/ VÚC – Stavebné úpravy šatní – ihrisko Bátorová
d/ Vodozádržné opatrenia (parkovisko, cintorín, rigól, oproti evanjelickému kostolu)
e/ Podanie žiadosti na kanalizáciu
f/  Zabezpečenie  prípadnej  budúcej  pohľadávky Poskytovateľa  zo  Zmluvy o  poskytnutí  NFP k
projektu: 
Názov projektu: „Zvýšenie triedeného zberu v obci Bátorová“
Názov prijímateľa: Bátorová 88, 991 26 Bátorová
Číslo Zmluvy o poskytnutí NFP: OPKZP-PO1-SC111-2021-72/20
Kód projektu: 310011BWJ4
v písomnej forme na základe blankozmenky odovzdanej Prijímateľovi na základe a v zmysle
podmienok súčasne uzatvorenej Zmluvy o vyplňovacom práve k blankozmenke.

Hlasovanie:
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr.M .Kukučková, K.Lichvárová, E. Vanko

Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 7. Žiadosť o dotáciu – TJ – Inter Bátorová
 TJ – Inter Bátorová predložila žiadosť o poskytnutie dotácie vo výške 6.500,- eur, poslanci 
prejednali túto žiadosť p. E. Vanko navrhoval sumu 5.000,- eur, ostatní 5.500,- eur.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 67:

Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje:
Žiadosť o dotáciu TJ – Inter Bátorová
Hlasovanie:
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr.M .Kukučková, K.Lichvárová, E. Vanko

Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 8. Riešenie zarastených záhrad v obci Bátorová
P.  E.  Vanko  navrhoval  riešiť  zarastené  záhrady,  nakoľko  sa  z  týchto  neudržiavaných  záhrad
rozširuje   burina  aj  do  susedných  záhrad.  Po  prediskutovaní  tohto  problému  bolo  navrhnuté
pripraviť VZN na udržiavanie záhrad tak v intraviláne, ako aj v extraviláne obce Bátorová. Starosta
dodal, že treba určiť obdobie a sumu za pokutu.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 68:

Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje:



Prípravu VZN na udržiavanie záhrad v intraviláne a extraviláne obce Bátorová
Hlasovanie:
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr.M .Kukučková, K.Lichvárová, E. Vanko

Za: 4 Ing.J.Hajtman, Z.Krivánsky, Mgr.M. Kukučková, E.Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 1 K. Lichvárová
Neprítomní: 0
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 9. Voľba zástupcu starostu obce
Poslankyňa  p.  K.  Lichvárová  navrhla  zvoliť  za  zástupcu  starostu  obce  Bátorová  p.  Zoltána
Krivánskeho. S týmto návrhom poslanci jednohlasne súhlasili. Zástupca už vymenovaný starostom
obce.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 69:

Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Bátorová   schvaľuje  za  zástupcu  starostu  obce  Bátorová  p.
Zoltána Krivánskeho

Hlasovanie:
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K .Lichvárová, E. Vanko

Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č.10. Správa o čerpaní finančných prostriedkov 

Kontrolórka obce p. Solská predložila správu o čerpaní finančných prostriedkov obce Bátorová v
roku 2023. P. Ing. Hajtman mal k tomuto bodu pripomienku, že by bolo potrebné  podrobnejšie
plnenie rozpočtu, a o to už údajne viackrát žiadal. Starosta obce poprosil kontrolórku, aby vysvetlila
aj  poslancom,  že  predložené  dokumenty a  čerpanie  – všetky čísla  na rozpočtovom opatrení  sú
správne a poslanci ich dostali včas na preštudovanie.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 70:
Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Bátorová  berie  na  vedomie  Správu  o  čerpaní  finančných
prostriedkov obce Bátorová  v roku 2023

Hlasovanie:
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č.11. Úprava rozpočtu za rok 2023

P. starosta ďalej predložil návrh Rozpočtového opatrenia č. 1/2023 na úpravu rozpočtu :



1. Povolené prekročenie príjmov a výdavkov v zmysle § 14 ods. 2 písm.b/ a c/ zákona 583/2004
Z.z. Pán starosta poprosil kontrolórku o podrobné vysvetlenie úpravy rozpočtu.

Návrh Rozpočtového opatrenia č. 1/2023
v súlade s § 11 ods.4 písm. b/ zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v z.n.p. a na základe 
ods.2 § 14 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. O 
zmene a doplnení niektorých zákonov

Obecné zastupiteľstvo v Bátorovej na zasadnutí dňa 6.11.2023 berie na vedomie úpravu rozpočtu na
rok 2023 nasledovne:

1. Povolené prekročenie príjmov v zmysle § 14 ods. 2 písm. b) zákona 583/2004 Z.z.
                                   zdroj
6 899,61 111 rozpočtové príjmy zo ŠR
2 370,00 11H transfér z VÚC
45 656,00 46 finančné prostriedky fondu údržby zapojené finančnou         

operáciou a zapojenie rezervného fondu na kapitálové výdavky
10 612,11 72h dotácia z ÚPSVaR
1 199,77 131M zapojenie finančných prostriedkov ŠR z predchádzajúceho 

roka
2 993,43 41 navýšenie rozpočtových príjmov
5 648,00 41 optimalizácia výnosu  dane na základe júnovej prognózy
56 000,00 52 návratné zdroje financovania – preklenovací úver na eurofondy

120 082,92

2. Povolené prekročenie výdavkov v zmysle § 14 ods. 2 písm. c) zákona 583/2004 Z.Z.

44 812,92 bežné výdavky
75 270,00 kapitálové výdavky

120 082,92

                                                                               Ján Máth, 
        starosta obce



Návrh Uznesenia č. 71/2023
zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bátorovej, ktoré sa konalo 6. novembra 2023

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 71:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová schvaľuje Rozpočtové opatrenia č. 1/2023

Ján Máth
          starosta obce

________________________________________________________________________________
 

Dôvodová správa

Rozpočtovým opatrením sa navyšujú príjmy z dotácií ŠR na prenesený výkon štátnej správy, 
optimalizuje sa výnos dane z príjmov poukázaný územnej samospráve podľa júnovej prognózy 
Ministerstva financií. Ďalej sa rozpočtujú príjmy poskytnutého grantu z VUC a navyšujú sa aj 
vlastné nedaňové príjmy ako aj príjmy z dotácie z UPSVaR.

Rozpočtujú sa príjmy z kapitálového grantu z  VUC a príjmové operácie, zapojenie prostriedkov z 
predchádzajúceho roka, prostriedky rezervného fondu a fondu údržby. Rozpočtované sú návratné 
zdroje financovania ako preklenovací úver na poskytnuté eurofondy a chodníky, hojdačku a 
trhovisko z MASK.

Rozpočtovaná je aj účelovo určená  dotácia súvisiaca s výkonom samosprávnych pôsobností, na 
zmiernenie negatívnych dôsledkov inflácie.

Výdavky sa rozpočtovali na bežné výdavky použitie dotácií, vrátane dotácie na krytie bežných 
výdavkov súvisiace s negatívnymi dôsledkami inflácie v roku 2023, ktorú je možné použiť do 
31.12.2023. Navyšujú sa niektoré rozpočtové položky z vlastných príjmov.

Kapitálové výdavky sú rozpočtované na prípravné a projektové dokumentácie, rekonštrukciu 
miestnej komunikácie a projekty z MASK.

Hlasovanie:
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr.M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Za: 3 Z. Krivánsky, K. Lichvárová, E. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 2 Ing. J. Hajtman, Mgr. M. Kukučková
Neprítomní: 0
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 12 Diskusia:
P. K. Lichvárová navrhla odstrániť, resp. premiestniť kvetináče z križovatky pri cintoríne, pretože 
prekážajú v cestnej premávke ku cintorínu. K jej návrhu sa pripojili aj ostatní poslanci. P.starosta s 



tým nesúhlasil, a povedal, že kvetináče sa nebudú premiestňovať. Podľa neho v cestnej premávke 
nikomu neprekážajú. P. Mgr. M. Kukučková sa opýtala, kto schválil umiestnenie týchto kvetináčov, 
na čo p. starosta povedal, že nikto on sám o tom rozhodol, nakoľko sú potrebné, aby sme obmedzili 
prechod veľkých strojov a traktorov, ktorí nerešpektujú dopravné označenie „Zákaz vjazdu“.
Ďalej p. K. Lichvárová sa spýtala, komu bolo vyplatené odstupné. P. starosta vysvetlil, že odstupné 
bolo vyplatené p. M.Konczovej a p. Ing. M.Vlkolenská ukončila pracovný pomer na vlastnú žiadosť
bez odstupného.
Potom sa opýtala, či pozemky Slovenského pozemkového fondu boli vysporiadané pri výstavbe 
cesty. P. starosta povedal, že je to v štádiu riešenia, príprava nájomnej zmluvy a prípadné odkúpenie
pozemkov.
Ako ďalší sa do diskusie prihlásil p. Ing.J. Hajtman a jeho dotazy boli nasledovné:
viackrát žiadal podrobnejšie 

 plnenie rozpočtu – doteraz ho nemá, p. kontrolórka sa ho spýtala, či mu nepostačila jej 
správa, ale on povedal, že nie,

 dlhší čas sa nezverejňujú faktúry – p.Števonková sa za to ospravedlnila, že to nestíhala, a že 
sa to nestihlo povedal aj p.starosta

 prečo je rozsvietené trhovisko, keď sa má šetriť s elektrikou – p. starosta vysvetlil, že je to 
kvôli bezpečnosti a pre občanov, ktorí v tme čakajú na autobusovej zastávke, resp. 
prichádzajú z práce autobusom, trhovisko je osvietené kvôli bezpečnosti našich občanov, 
nakoľko sa vyskytuje väčší počet migrantov v našej obci.

 prečo sa nevypína každé druhé svetlo na verejnom osvetlení – p. starosta povedal, že sa to 
nedá, nie je to tak spravené.

 prečo bola vrátená pôžička na optimalizovanie výnosu dane z príjmov poukázanej územnej 
samospráve – p. starosta vysvetlil, že bola odpustená

 ďalej navrhoval poslať upomienky tým občanom, ktorí ešte nezaplatili dane – p. starosta 
povedal, že vymáhať dane exekúciou by bolo veľmi nákladné

 informoval sa ohľadom ťažby dreva, kde sa zúčtovali peniaze, či sa potom konala nová 
výsadba stromov – p. starosta povedal, že nevie kam to bolo zaúčtované, pretože došlo k 
výmene účtovníčky a bolo nájdených veľa nezrovnalostí v účtovníctve, ktoré upravujeme a 
riešime a ohľadne výsadby hospodár nepovažoval za potrebné vykonávať ďalšiu výsadbu.

P. Mgr. M. Kukučková mala dotaz, prečo sa nehlási v miestnom rozhlase aj po maďarsky – 
p.Števonková k tomu dodala, že ak im nebude robiť problémy jej výslovnosť, bude hlásiť aj po 
maďarsky

 P. starosta upozornil p. Mgr. M. Kukučkovú, že je nebezpečné  mať tak blízko domov stoh, a
je potrebné ho odstrániť, nakoľko v prípade požiaru ohrozuje budovu TJ, upozornil aj p. 
Vanka, že ak občanov vyváža odpad, koná na vlastnú zodpovednosť, nech sa aspoň 
roztiahnu smeti, aby neboli kopy, a že sa občania sťažujú na hluk jeho traktora v skorých 
ranných hodinách a v nedeľu. Potom povedal  poslancom, že Mikulášsky večer bude 5. 
decembra 2023 a že poslanci môžu prísť pomôcť – p. K. Lichvárová zobrala na starosť 
zoznam detí. 

 Na záver p. Mgr. M. Kukučková poprosila p. starostu, aby sa jej ospravedlnil za to, že ju 
minule verejne urazil, a poprosil ho, aby sa k nim (poslancom) správal ľudskejšie. P. starosta
ospravedlnenie odmietol a dodal, že on sa nemá začo ospravedlniť, nakoľko ju neurazil, len 
sa spýtal na jej správanie. Na vyjadrenie, aby sa správal inak, starosta obce pripomenul 
poslancom, že on sa nezmení, pretože má takúto povahu.

 P. starosta na záver dodal, že poslanci boli volení občanmi preto, aby pomáhali obci, aby sa 
v Bátorovej lepšie žilo a nie hľadať intrigy a problémy.



K bodu č. 11 Uznesenia
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 72:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie prijaté uznesenia OZ
Hlasovanie:
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr.M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Uznesenie bolo prijaté
K bodu č.12. Záver 
Pán starosta  poďakoval poslancom a všetkým prítomným za účasť, ukončil zasadnutie  o 21,00
hodine.

V Bátorovej, dňa 06.11.2023                                            Zapísala: Mária Števonková
                                                                                          Starosta obce: Ján Máth

Overovatelia zápisnice:      

                                                                                      …....................................................

                                                                                       …......................................................


